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2013 was een jaar dat moeizaam op gang kwam door het koude voorjaar, maar heeft uiteindelijke 
een geweldige zomer en zacht najaar opgeleverd. Hierdoor zijn de vangsten ook dit jaar weer goed 
geweest. 
Het bestuur is veranderd, zo heeft Stefan Verhoeven, na vele jaren een bestuursfunctie te hebben 
vervuld, het bestuur verlaten om andere activiteiten in de vissport op te pakken door voor het 
bondscoachschap te kiezen. De plek in het bestuur is opgevuld door Henk Henskens. Hij zal de 
ledenadministratie overnemen van Stefan. 
 
Een memorabele mijlpaal met een triest tintje is het opzeggen van het lidmaatschap van Jo vd 
Mierde. Jo was 72 jaar lid van de vereniging, een hele prestatie gezien het feit dat je destijds pas lid 
mocht worden als je 18 was. 
 
Na onderhandelingen met onze zustervereniging in Moergestel “De Rietvoorn” is overeenstemming 
bereikt om gezamenlijk op het Blekven te Moergestel te vissen. Hiervoor moet begin 2014 nog wel 
een opknapbeurt plaatsvinden, vlak zetten van de oever en vissteigers plaatsen. Hiervoor is een 
gezamenlijke investering gedaan om dit mogelijk te maken.  
Het is dus vanaf mei mogelijk om als lid van OHV De Sportvissers op het Blekven te vissen. 

Kolkven 
Ondanks het koude voorjaar waren de vangsten goed te noemen. In het voorjaar is fors geïnvesteerd 
om de plaatsen bij de Venkraai en de kromme hoek te verbeteren. Hierbij moet zeker niet voorbij 
gegaan worden aan de hulp die geboden is  door verschillende leden, waarvoor dank. 
Het Kolkven zal dit jaar ook weer onderwerp van gesprek zijn aangezien in 2015 het contract met 
Natuurmonumenten verlengd moet worden. 

Klompven 
Het Klompven heeft wederom een druk concoursseizoen achter de rug want naast de gebruikelijke 
concoursen, moest het bejaarden concours weer uitwijken. 
Het ven heeft in de zomer ook problemen ondervonden met de waterkwaliteit. Door onverklaarbare 
reden was de waterkwaliteit sterk verslechterd waardoor de vangsten ook drastisch terugliepen. 
Onderzoeken door Waterschap De Dommel hebben geen uitsluitsel gegeven over de oorzaak.  

Eikenven 
Het meest besproken ven in onze vereniging is het Eikenven. Helaas niet vanwege de goede vangsten. 
Het Eikenven is een waar zorgenpunt en heeft de volledige aandacht van het bestuur. Na regelmatig 
overleg met wethouder M. Pieters en de verantwoordelijke ambtenaren is in het voorjaar het ven 
gemaaid, echter maar met tijdelijk effect. In december hebben wederom gespreken plaatsgevonden 
met de gemeente. Hierbij zijn afspraken gemaakt om het ven weer bevisbaar te maken. Het grondig 
reinigen van het ven zoals door de vereniging is voorgesteld zal komend jaar nog niet plaatsvinden, 
maar de verantwoordelijke ambtenaren hebben toegezegd het ven te laten maaien zodat vissen 
mogelijk blijft. 



 

 

Voorste stroom 
Langzaam lijkt de voorste stroom zich weer enigszins te herstellen van alle meanderingen.  
De vangsten beginnen te verbeteren al blijft de begroeiing in de voorste stroom een belemmering 
om goed te kunnen vissen in de zomer. 

Retentie vijvers 
Deze nieuwe aanwinsten worden frequent bevist. Vooral de jeugd is er bijna dagelijks te vinden.  
Het is een aanwinst voor de vereniging.   
Een calamiteit, brand bij Fire-up, heeft voor grote problemen gezorgd in de retentie vijvers. Sommige 
vijvers waren vervuild en de vijver bij Muller-Jabusch was nagenoeg leeggepompt voor 
blusdoeleinden. Deze vijver is door toedoen van het bestuur kunstmatig aangevuld vanuit de stroom. 
De kosten die hiervoor gemaakt zijn, hebben we kunnen verhalen op de gemeente en de verzekering 
van Fire-up. Overige vijvers moesten gesaneerd worden. 
 

Visuitzettingen 

Er is 200 kilo blankvoorn uitgezet op het Klompven.  

Concoursen  

Ook in 2013 werden er weer de nodige concoursen georganiseerd door de concourscommissie. 
Daarnaast viste ook onze bejaarden weer hun traditionele bejaarden concours. De 
concourscommissie doet zelf verslag in deze vergadering.  
 

Contributie. 
 
De contributie voor 2014 was niet verhoogd. De inning vond plaats via de vorig jaar ingestelde 
automatische incasso. Deze nieuwe vorm van contributie inning leverde een toename van leden op. 
Tot dusver zijn de resultaten dus uiterst bevredigend.  
 

Ledenaantal 
 
Het aantal leden heeft zich na een aantal jaren van daling licht verbeterd, het aantal leden is 
toegenomen tot 640 
Daarmee zijn we nog steeds een van de grootste verenigingen binnen de gemeente Oisterwijk 
 
 
Rest ons nog om alle onze leden een visrijk 2014 toe te wensen. 
 
 
Oisterwijk,  maart 2014 
Ad Raaijmakers 
Secretaris. 


